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ОБЩИНСКА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ АНТОНОВО 

За избори за общински съветници, кметове и за националния референдум – 

 25 октомври 2015 г. 

ПРОТОКОЛ № 41 

Днес, 22.06.2017 г., в гр.Антоново, се проведе заседание на Общинска 
избирателна комисия Антоново, в състав:  

ПРЕДСЕДАТЕЛ: Райка Стоянова Владимирова  
 
ЗАМ.ПРЕДСЕДАТЕЛ: Ахмед Акъев Ахмедов 
 
СЕКРЕТАР: Марко Русев Марков  

         ЧЛЕНОВЕ:   
Донка Димитрова Петрова  
Нина Петкова Митева  
Кръстю Илиев Костов  
Йорданка Петрова Петрова  
Неждет Даудов Хюсеинов  
Евгения Иванова Лазарова  
Виолета Стоянова Ташева  
Иванка Христова Христова - Риджакова 
 

 Заседанието започна в 16.00 ч., при наличие на законоустановения кворум, 
в присъствието на 10 члена на комисията. 

 Присъстват: Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко 
Русев Марков,  Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю Илиев 
Костов, Йорданка Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, , Виолета Стоянова 
Ташева, Иванка Христова Христова – Риджакова. 

Отсъстват:   1  /един/    Евгения Иванова Лазарова  

Райка Стоянова :  

Уважаеми колеги, откривам поредното заседание на ОИК. 
Налице е кворум и можем да започнем работа. 
 
Предлагам Ви проект за Дневен ред: 

 

1. Промяна в съставите на СИК 

2. Разглеждане на жалба. 

3. Разни 

 

Има ли предложения за допълване на проекта за дневен ред?  

       След като няма такива, предлагам, който е съгласен с проекта за дневен 

ред, моля да гласува! 

      Гласували „ЗА“ – 10 /десет/  

Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю Илиев Костов, Йорданка 
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Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Виолета Стоянова Ташева, Иванка 
Христова Христова – Риджакова. 

Гласували „ПРОТИВ“ - няма.  

Райка Стоянова:  По т.1 от Дневния ред, колеги, давам думата на секретаря 
на ОИК  Марко Марков, да чуем проекта за решение. 

 
Марко Марков: Предлагам: на основание чл. 87, ал.1, т.5 от Изборния кодекс, 

Общинската избирателна комисия да вземе следното  
Решение: 

Допуска промени в СИК, както следва: 

1. СИК 250200001, на мястото на Йонка Георгиева Стойкова – член да 

бъде назначен Деяна Любомирова Георгиева.  

2. СИК 250200011, на мястото на Ирена Христова Александрова – член да 

бъде назначен Иван Василев Иванов. 

3. СИК 250200018, на мястото на Зейнеб Мехмедова Мехмедова – член да 

бъде назначен Дурхан Мехмедов Мехмедов. 

4. СИК 250200025, на мястото на Мустафа Сабриев Мустафов – 

зам.председател да бъде назначен Ерхан Назифов Селимов. 

5. СИК 250200026, на мястото на Веселка Савова Тодорова – 

зам.председател да бъде назначена Ресмие Мехмедова Хюсеинова. 

6. СИК 250200029, на мястото на Васил Иванов Василев  – член да бъде 

назначен Петър Георгиев Любенов. 

7. СИК 250200019, на мястото на Марияна Николаева Стаменова – 

секретар да бъде назначена Гергана Стойкова Николова. 

8. СИК 250200038, на мястото на Мирослава Красимирова Милчева – 

секретар да бъде назначена Савка Илкова Иванова. 

 

Райка Стоянова:  Има ли други предложения. 

Няма.  

Колеги, подлагам на гласуване! 
 

Гласували „ЗА“ – 10 /десет/  

Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Донка Димитрова Петрова, Нина Петкова Митева, Кръстю Илиев Костов, Йорданка 
Петрова Петрова, Неждет Даудов Хюсеинов, Виолета Стоянова Ташева, Иванка 
Христова Христова – Риджакова. 

Гласували „ПРОТИВ“ - няма.  

С 10 гласа  „ЗА“и   „0“ гласа “ПРОТИВ“,  

ОИК Антоново прие следното решение: 
 
РЕШЕНИЕ № 209/22.06.2017 г.  

На основание чл. 87, ал.1, т.5 от Изборния кодекс, Общинската избирателна 
комисия  

Допуска промени в СИК, както следва: 

1. СИК 250200001, на мястото на Йонка Георгиева Стойкова – член да бъде 

назначен Деяна Любомирова Георгиева.  

2. СИК 250200011, на мястото на Ирена Христова Александрова – член да бъде 

назначен Иван Василев Иванов. 
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3. СИК 250200018, на мястото на Зейнеб Мехмедова Мехмедова – член да бъде 

назначен Дурхан Мехмедов Мехмедов. 

4. СИК 250200025, на мястото на Мустафа Сабриев Мустафов – 

зам.председател да бъде назначен Ерхан Назифов Селимов. 

5. СИК 250200026, на мястото на Веселка Савова Тодорова – зам.председател 

да бъде назначена Ресмие Мехмедова Хюсеинова. 

6. СИК 250200029, на мястото на Васил Иванов Василев  – член да бъде 

назначен Петър Георгиев Любенов. 

7. СИК 250200019, на мястото на Марияна Николаева Стаменова – секретар 

да бъде назначена Гергана Стойкова Николова. 

8. СИК 250200038, на мястото на Мирослава Красимирова Милчева – 

секретар да бъде назначена Савка Илкова Иванова. 

 
Райка Стоянова:  По т.2 от Дневния ред, предостави за обсъждане жалба от  

Елка Станчева – общински ръководител на ПП ГЕРБ гр.Антоново, в която се твърди , 

че Марко Марков – секретар на ОИК е нарушил забраната член на ОИК да участва в 

предизборни мероприятия, визирана в чл.77, ал.3 от ИК като е участвал в предизборни 

срещи на Кирил Добрев и кандидата за кмет на гр.Антоново, излъчен от БСП 

Цветелина Станкова с жителите на гр.Антоново и селата Трескавец, Таймище и 

Стеврек.  

Колеги, всички сте запознати със жалбата и със снимковия материал, моля 

за вашето мнение! 

Йорданка Петрова: Предлагам да чуем становището на председателя на 

ОИК  по отношение на подадената жалба. 

Райка Стоянова: Уважаеми колеги, не  съм присъствала на предизборните 

срещи, не знам дали г-н Марков е правил агитация. Той не е бил с отличителен    

знак - бадж, с който да показва, че е член на ОИК.  Но ако  присъствието му се 

тълкува, че е агитация , то това е съвсем друг въпрос. Смятам, че в случая               

г-н Марков не агитира, а само присъства и всеки член на ОИК би могъл да присъства 

на което и да иска събрание като гражданин на общината.  

Като председател на ОИК Антоново искам да подчертая, че в Изборния 

кодекс не е посочено, че член на ОИК няма право да присъства на предизборна 

среща. Изрично подчертавам, ако това се смята за агитация, тогава той ще бъде 

наистина  в нарушение. 

Марко Марков:  Колеги, не отричам, че съм бил на предизборните срещи, но 

не съм извършвал никаква агитация. Никой не може на никого да забранява да 

присъства на предизборни срещи , независимо с кои кандидати, тъй като противното 

би било нарушение на правата на всеки един от нас. Във жалбата е записано, че 

само съм присъствал на предизборни срещи, а не че съм правил агитации. Както е 

визирано, че съм нарушил чл.77, ал.3 от ИК. Не съм правил предизборна агитация, 

тъй като знам, че нямам такова право. 

Смятам, че жалбата трябва да бъде отхвърлена като неоснователна. 

 Нина Митева: Отсъствах от града, в противен случай и аз щях да 

присъствам на предизборната среща с Кирил Добрев. Вървейки по улицата и аз ли 

правя агитация.  

Кръстю Костов: Ако беше писано в чл.77, ал.3 от  ИК, че член на ОИК няма 

право да присъства в предизборна среща, тогава би било нарушение. В случая няма 

агитация, значи няма нарушение. 



4 
 

Донка Петрова: Това е пореден сблъсък, който разглеждаме.  Трябва да 

вземем мерки, за да не се случва. 

Иванка Христова-Риджакова: Не съм юрист и не съм сигурна в 

тълкуванието на предизборна агитация на член на ОИК. Според мен трябва да 

искаме тълкуване на юрист. И второ – защо ние разглеждаме жалбата, а не е 

изпратена до ЦИК. Ние можем ли да се самонаказваме? Това прецедент ли е?  

Такъв орган ли сме да вземаме такива решения? 

Марко Марков: В т.17 на & 1 от допълнителните разпоредби на ИК, е 

определено какво е предизборна агитация.  В жалбата не е посочено, че е 

извършена такава.  

И второ – ОИК е длъжна да разгледа всяка жалба, която е внесена при нас и 

да се произнесем по нея. Съгласно чл.87, ал.1, т.21 и т. 22  от ИК. 

Виолета Ташева: Значи ли, че  присъствието на предизборна среща е 

предизборна агитация? Мисля, че – не. 

Неждет  Хюсеинов – Смятам, че жалбата е неоснователна и не подлежи на 

коментар. 

Ахмед Ахмедов: Считам, че г-н Марко Марков не е нарушил ИК. Както всеки 

гражданин има право да присъства на предизборни срещи, така и ние. Когато има 

среща и на партията, която представлявам в ОИК и аз ще присъствам. 

 

Райка Стоянова: Има ли други изказвания? – не! 

Предлагам да гласуваме! 
 
Йорданка Петрова: Има три предложения на Марко  Марков, Иванка 

Христова-Риджакова и Райка Стоянова. Предлагам да се уточни каква се предлага 
за гласуване. 

Иванка Христова-Риджакова: аз оттеглям моето предложение. 

Марко Марков: по същество   моето предложение и това на 

Председателката на ОИК са едно и също. 

Райка Стоянова: Колеги подлагам на гласуване:  

Предлагам: на основание чл. 87, ал.1, т.21 и т.22 от Изборния кодекс, 
Общинската избирателна комисия да вземе следното Решение: 

Отхвърля жалбата като неоснователна. 

Започва гласуване. В процеса на гласуването Йорданка Петрова: Госпожо 

Стоянова, Вие защо не гласувате?  Вие не сте никакъв председател!  

Йорданка Петрова напуска залата. 

Райка Стоянова: Колеги, моля да гласуваме! 

 

Гласували „ЗА“ –  7  /седем/  

Райка Стоянова Владимирова,  Ахмед Акъев Ахмедов, Марко Русев Марков,  
Нина Петкова Митева, Кръстю Илиев Костов,  Неждет Даудов Хюсеинов, Виолета 
Стоянова Ташева 

Гласували „ПРОТИВ“ – 2 /двама/  Донка Димитрова Петрова, Иванка 
Христова Христова – Риджакова. 
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С 7 гласа  „ЗА“ и   „2“ гласа “ПРОТИВ“,  

ОИК Антоново прие следното решение: 
 
РЕШЕНИЕ № 210/22.06.2017 г.  

На основание чл. 87, ал.1, т.21 и т.22 от Изборния кодекс, Общинската 
избирателна комисия РЕШИ: 

Отхвърля жалбата като неоснователна. 

 
Донка Петрова: Гласувах „против”, защото не съм убедена, че жалбата е 

неоснователна. 
Иванка Христова-Риджакова:  Мислих да гласувам „въздържал се” , но след 

като разбрах, че нямам право на това от всички вас, гласувам „против”,  защото не 
съм убедена в тълкуванието на понятието предизборна агитация. 

 
 
Райка Стоянова:   
По т.3 от Дневния ред: 
 
Има ли други предложения за разглеждане. 
Няма. 
Райка Стоянова:  С изчерпване на дневния ред заседанието на ОИК бе 

закрито. 

Заседанието на комисията приключи в 17.55 часа.  

Решенията бяха обявени в 17.30 часа.  

 

 

Председател:  

                       Райка Стоянова  

Секретар:  

                       Марко Марков 


